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前言

　　本书自2003年3月出版以来，由于题型新、内容佳、质量高满足了各校高三学生复习迎考的需要，
深受广大师生的欢迎。
高考结束后，为了使本书更好地为英语教学服务，上海译文出版社征询了多所重点中学的师生在使用
本书后的意见。
在此基础上，我们根据市教育考试院对2005年高考英语听力的最新要求、命题思路、题型及评分标准
，精心修订了本书。
　　修订后，本书共有18套高考英语听力模拟试卷，另配音带3盒。
书中的听力材料由专为英语听力灌音的语音专家朗读。
书后附有全部练习的参考答案和音带文字。
　　参加本书编写的都是重点中学长期在教学第一线工作的骨干教师。
　　希望修订后的本书能帮助高三学生在高考中取得良好成绩。
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内容概要

　　《高考英语听力模拟试题集（2005版）》自2003年3月出版以来，由于题型新、内容佳、质量高满
足了各校高三学生复习迎考的需要，深受广大师生的欢迎。
高考结束后，为了使《高考英语听力模拟试题集（2005版）》更好地为英语教学服务，上海译文出版
社征询了多所重点中学的师生在使用本书后的意见。
在此基础上，我们根据市教育考试院对2005年高考英语听力的最新要求、命题思路、题型及评分标准
，精心修订了本书。
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章节摘录

　　Part B Passages　　Directions: In Part B, you will hear two short passages, and you will be asked three
questions on each of the passages. The passages will be read twice, but the questions will be spoken only once.
When you hear a question, read the four possible answers on your paper and decide which one would be the best
answer to the question you have heard. Questions 11 through 13 are based on the following passage.　　The clock
had just struck eleven when I first became aware of a noise coming from the lift. I opened the door of our flat and
listened: someone was beating against the door of the lift and call- ing out at the same time.　　"What's wrong？
" I shouted. "The door has stuck and I can't get out," the answer came back. The voice, which sounded like that of a
girl, came from several floors below.　　My wife had now joined me and she went off directly in search of the
night porter. After calling to the girl that help was on its way, I went back into the fiat to get some tools. Then I
hurried down the stairs until I reached the place where the lift was stuck.　　I tried my hand at forcing open the lift
door, talking all the while to the girl trapped inside, but my tools were no use for this purpose. Very soon, however,
my wife returned. Unable to find the porter, she had called the police, who undertook to send for an engineer.　
　Afterwards the engineer turned up, accompanied by two policemen. With his special equipment it took the
engineer only a short while to get the door open. In spite of her experience, the girl was in good spirits. "I'm
hungry," was her only complaint when she stepped out of her cage.　　⋯⋯
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